
Zápisnica 

Z 20. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 31.3. 2021 

(streda) so začiatkom o 16.30 hodine v kancelárii starostu obce Lipovec na 

obecnom úrade Lipovec  

 

Prítomní:    podľa prezenčnej listiny ( príloha č.2 tejto zápisnice ) 

 

1.   Otvorenie 

 

Rokovanie 20. riadneho zasadnutia  Obecného zastupiteľstva  Lipovec  bolo  zvolané v súlade s ust. 

§13 ods. 4 písm. a) zákona SR NR č. 369/1990 Zb.  o obecnom  zriadení v znení neskorších 

predpisov pozvánkou starostu obce p. PhDr. Jozefa Madu spolu s programom ( príloha č. 1 tejto 

zápisnice ), ktorý rokovanie  otvoril  a viedol.  Privítal  prítomných  poslancov  a ostatných  

zúčastnených.  Uviedol,  že  na rokovaní je z celkového počtu 7 poslancov prítomných 6 poslancov. 

Poslankyňa JUDr. et PhDr. Katarína Chrenová so zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

ospravedlnila. S ohľadom na opatrenia dané Vyhláškou úradu verejného zdravotníctva SR č. 13/2021 

zo dňa 21.1.2021 s účinnosťou od 27.1.2021 a Nariadenia vlády SR č. 77/2021 zo dňa 5.2.2021 je 

zasadnutie neverejné. Ďalej skonštatoval, že v zmysle ust. § 12 ods. 7 zák. č. 369/1990 Zb. o 

obecnom zriadení v platnom znení je obecné zastupiteľstvo uznášaniaschopné a vyhlásil rokovanie 

20. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva za otvorené. 

 

2.  Voľba  návrhovej  komisie,  určenie  overovateľa  zápisnice a 
zapisovateľa  

Starosta obce predložil návrh na voľbu návrhovej komisie v tomto zložení: 

Predseda návrhovej komisie:  p. Ján Šimek 

Členovia návrhovej komisie: Ing. Ján Hájka, p. Danica Dedíková 

Návrh bol prerokovaný. Predsedajúci otvoril rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. Predsedajúci 

dal o návrhu hlasovať. 

Hlasovanie o návrhu uznesenia: prítomnosť poslancov 6/4 kvórum: 

Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

za 6 p. Danica Dedíková, Ing. Ján Hájka, Mgr. Alena Dibalová,  
p. Paulína Brachňáková, p. Ján Šimek, Ing. Dana 
Petrášková 

proti 0                 XXX 

zdržal sa hlasovania 0                 XXX 

nehlasoval 0              XXX 
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Návrh bol prijatý. 

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné: 

 

Uznesenie č.  7/2021 

Obecné zastupiteľstvo Lipovec 

Volí  

Návrhovú komisiu v zložení:  predseda: p.  Ján Šimek 

členovia:  Ing. Ján Hájka, p. Danica Dedíková 

Za overovateľov zápisnice predsedajúci  určil Ing. Danu Petrášková a p. Paulínu Brachňákovú.                    

Za zapisovateľku bola určená p. Beáta Belicová  

 

3.    Návrh  programu  rokovania  

Starosta obce predložil na prerokovanie návrh programu rokovania, ktorý bol v zákonom stanovenej 

lehote zverejnený na úradnej tabuli obce a na webovom sídle obce, v tomto znení: 

     

1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 
3. Návrh programu rokovania 
4. Kontrola uznesení 
5. Prerokovanie Dodatku č. 15/2021 k Zmluve č. 11/DOOMT/A/2007 o spolupráci pri zabezpečovaní 

dopravy a o výkone vo verejnom záujme v mestskej autobusovej doprave na území obce Lipovec 
6. Prerokovanie plánovanej investičnej akcie frézovania a opravy komína hasičskej zbrojnice  
7. Prerokovanie podnetu na VÚC Žilina na opravu mosta ul. Pod kanálom k DSS Méta 
8. Prerokovanie názvu novovzniknutej časti obce zastavanej individuálnou výstavbou, v zmysle § 4  

všeobecne záväzného nariadenia obce Lipovec č. 2/2016 o označovaní ulíc a iných verejných 
priestranstiev a o číslovaní stavieb na území obce Lipovec  

9. Informácia a prerokovanie  pripravovanej plánovanej investície vybudovania stojísk pod 
kontajnery v obci Lipovec.  

10. Žiadosti, sťažnosti, podnety občanov 
11. Diskusia 
12. Rôzne  

Správa UIK o výsledku fyzickej  inventúry hmotného majetku, záväzkov, rozdielu majetku 

a záväzkov k 31.12.2020 

13. Záver    
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Návrh bol prerokovaný. Predsedajúci otvoril rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. Predsedajúci 

dal o návrhu hlasovať. 

Hlasovanie o návrhu uznesenia: prítomnosť poslancov 6/4 kvórum: 

Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

za 6 p. Danica Dedíková, Ing. Ján Hájka, Mgr. Alena Dibalová,  
p. Paulína Brachňáková, p. Ján Šimek, Ing. Dana 
Petrášková 

proti 0                 XXX 

zdržal sa hlasovania 0                 XXX 

nehlasoval 0              XXX 

 

Návrh bol prijatý.  

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné:  

Uznesenie č. 8/2021 

Obecné zastupiteľstvo Lipovec 

Schvaľuje 

Program 20. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva Lipovec, konaného dňa 31.3. 2021 

 

4.     Kontrola  uznesení  

Uznesenia prijaté na rokovaní 19. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Lipovec, ktoré sa konalo dňa 

10.2. 2021 prečítala zapisovateľka Ing. Zuzana Hlinková. Overovatelia zápisnice konštatovali, že 

zápisnicu overili a previedli kontrolu plnenia uznesení. Zápisnica bola overená bez pripomienok, prijaté 

uznesenia boli skontrolované rovnako bez pripomienok. 

 

5.     Prerokovanie Dodatku č. 15/2021 k Zmluve č. 11/DOOMT/A/2007 o spolupráci pri 

zabezpečovaní dopravy a o výkone vo verejnom záujme v mestskej autobusovej doprave na 

území obce Lipovec 

 
Starosta k tomuto bodu uviedol,  že materiál bol poskytnutý poslancom pred konaním zastupiteľstva. 

Nikto nepodal písomne pozmeňujúci ani doplňujúci návrh.  

Upresnil prítomným poslancom, že Dodatok č. 15/2021 k zmluve č. 011/DOOMT/A/2007 (príloha č. 3. 

tejto zápisnice) vychádza z vyúčtovania za rok 2020, ktoré bolo schválené uznesením na 19. zasadnutí 

ocz. Zmluva z SAD Žilina, a.s. je platná do 31.12.2021. Medzi poslancami prebehla diskusia 

o dôležitosti mestskej autobusovej dopravy pre občanov na území obce a jej výhodách v porovnaní 

s prímestskou dopravou, ktorá by priniesla menší počet spojov.  
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Predsedajúci otvoril rozpravu k tomuto bodu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. Predsedajúci dal o návrhu 
hlasovať.  
 

Hlasovanie o návrhu uznesenia: prítomnosť poslancov 6/4 kvórum: 

Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

za 6 p. Danica Dedíková, Ing. Ján Hájka, Mgr. Alena Dibalová, p. 
Paulína Brachňáková, p. Ján Šimek, Ing. Dana Petrášková  

proti 0                 XXX 

zdržal sa hlasovania 0                 XXX 

nehlasoval 0              XXX 

 

Návrh bol prijatý.  

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné:  

Uznesenie č. 9/2021 

Obecné zastupiteľstvo Lipovec 

Schvaľuje 

Dodatok č. 15/2021 k Zmluve č. 11/DOOMT/A/2007 o spolupráci pri zabezpečovaní dopravy a o výkone 

vo verejnom záujme v mestskej autobusovej doprave na území obce Lipovec 

 

6.      Prerokovanie plánovanej investičnej akcie frézovania a opravy komína hasičskej zbrojnice  

Predsedajúci skonštatoval, že v zmysle prijatého uznesenia obecného zastupiteľstva č. 82/2019 boli  

poslancom poskytnuté podklady. K podkladom sa vyjadrili súhlasne e-mailom všetci poslanci, 

poslankyňa Ing. Dana Petrášková zaslala pripomienky na doplnenie k niektorým bodom Zmluvy o dielo. 

Dielo už bolo aj z časti zrealizované, od 25.3. 2021 bol komín vyfrézovaný, následne vyvložkovaný 

a dokončovacie práce prebiehali v poslednom marcovom týždni. Čaká sa na dodávku rúr na napojenie 

pece, následne bude dielo odskúšané zhotoviteľom, vykonaná revízia  a dňa 1.4.2021 bude 

dielo odovzdané protokolom, spolu s certifikátmi a revíznou správou.  

Predsedajúci otvoril rozpravu k tomuto bodu 

Hlasovanie o návrhu uznesenia: prítomnosť poslancov 6/4 kvórum: 

Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

za 6 p. Danica Dedíková, Ing. Ján Hájka, Mgr. Alena Dibalová, p. 
Paulína Brachňáková, p. Ján Šimek, Ing. Dana Petrášková  

proti 0                 XXX 

zdržal sa hlasovania 0                 XXX 

nehlasoval 0              XXX 

 

-4- 



Návrh bol prijatý.  

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné:  

Uznesenie č. 10/2021 

Obecné zastupiteľstvo Lipovec 

Schvaľuje 

frézovanie a vložkovanie komína Hasičskej zbrojnice Lipovec  podľa Zmluvy o dielo č. LIP/2021/00078-

00116 zo dňa 17.3.2021 

 

7.    Prerokovanie podnetu na VÚC Žilina na opravu mosta ul. Pod kanálom k DSS Méta 

Predsedajúci oboznámil prítomných poslancov,  že na podnet poslankyne p. Brachňákovej, ako aj 

niektorých občanov, žijúcich na ulici Pod kanálom v časti pri DSS Méta , bol napísaný list – Výzva na 

odstránenie nedostatkov, ktorý bol adresovaný na správcu komunikácie cesty III. triedy 2130 a mosta č. 

MO 2130-004 -  Žilinský samosprávny kraj. (poslancom bol k dispozícii k nahliadnutiu)  

Starosta informoval poslancov, že na situáciu s riešením opravy mosta a jeho havarijný stav 

upozorňoval ŽSK už od roku 2016, kedy obec žiadala vykonať opatrenia.   

Správa ciest ŽSK na upozornenie každoročne vykoná len nevyhnutné opatrenia a to odstránenie 

zvetraných častí. V roku 2019 bola vykonaná obhliadka mosta aj za účasti slovenskej správy ciest ŽSK, 

na základe ktorej bol most zaradený do plánovaných investičných opráv na rok 2022, o čom bola obec 

informovaná listom ŽSK odborom dopravy,  zo dňa 1.7.2019.  

 

 8.      Prerokovanie názvu novovzniknutej časti obce zastavanej individuálnou výstavbou, v 

zmysle § 4  Všeobecne záväzného nariadenia obce Lipovec č. 2/2016 o označovaní ulíc a iných 

verejných priestranstiev a o číslovaní stavieb na území obce Lipovec  

Predsedajúci oboznámil prítomných poslancov so skutočnosťou, že v časti IBV Hájik už sú postupne 

dokončované jednotlivé rodinné domy, ktoré sa budú kolaudovať. Po kolaudácii musí byť pridelené aj 

súpisné a orientačné číslo domu ako aj názov ulice.  

Nakoľko táto časť IBV s vybudovanou ulicou ležiacou na parcele č. 498/61 k.ú. Lipovec nemá názov, je 

potrebné v zmysle platnej legislatívy a to Vyhlášky 31/2003 Z.z. v znení neskorších zmien a doplnkov, 

§2b Zákona č. 369/1990 Zb o obecnom zriadení   a Všeobecne záväzného nariadenia obce Lipovec   č. 

2/2016 o označovaní ulíc a iných verejných priestranstiev a o číslovaní stavieb na území obce Lipovec, 

určiť názov ulice.  

Platná legislatíva poukazuje na fakt, že pri určení názvu ulice by sa malo vychádzať s prihliadnutím na 

históriu, na významné osobnosti, a podobne.  
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Nakoľko táto časť bola v obci historicky vždy časťou s brezovým hájom, Starosta navrhuje obecnému 

zastupiteľstvu, aby názov novovzniknutej ulice bol „Ulica BREZINY“. Ako odôvodnenie je 

označenie aj susedných ulíc v tejto časti obce, ktoré majú podobne odvodený názov a to ulica Hrabiny a  

ulica Dúbravy.  

Predsedajúci  upozornil, že názov novovzniknutej ulice musí byť prijatý v zmysle § 4 ods. 5 / písm. a) 

bod 1 Zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení  nariadením.  

Predsedajúci otvoril rozpravu k tomuto bodu.  

Hlasovanie o návrhu uznesenia: prítomnosť poslancov 6/4 kvórum: 

Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

za 6 p. Danica Dedíková, Ing. Ján Hájka, Mgr. Alena Dibalová, p. 
Paulína Brachňáková, p. Ján Šimek, Ing. Dana Petrášková  

proti 0                 XXX 

zdržal sa hlasovania 0                 XXX 

nehlasoval 0              XXX 

 

Návrh bol prijatý.  

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné:  

Uznesenie č. 11/2021 

Obecné zastupiteľstvo Lipovec 

Schvaľuje 

názov novovzniknutej ulice v časti IBV Lipovec Hájik, ležiacej na parcele č. 498/61 k.ú. Lipovec „ Ulica 

Breziny“  

 

9.  Informácia a prerokovanie  pripravovanej plánovanej investície vybudovania stojísk pod 

kontajnery v obci Lipovec.  

Predsedajúci informoval prítomných o predpokladanej cene vybudovania stojísk pod kontajnery na 

separovaný zber zložiek komunálneho odpadu v obci Lipovec, ktorých realizácia je plánovaná v počte 8. 

Tiež oboznámil poslancov, že materiál bol prerokovávaný aj na zasadnutí ekonomickej komisie Ocú, 

a podľa predbežného stanovenia je predpokladaná cena cca 8 920,- Eur bez DPH, čo je  konečná cena 

10 700,- €  s DPH. Informoval poslancov, že na realizáciu tejto investičnej akcie nie je potrebné 

stavebné povolenie.  

Vybudovanie stojísk bolo plánované aj v rozpočte obce Lipovec na rok 2021, kde na stavbu bola 

vyčlenená predpokladaná  suma 10 000,- €.   
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Nakoľko predpokladaná cena je vyššia ako 5000,- € bez DPH, je nutné v zmysle zákona o verejnom 

obstarávaní a Smernice  obce Lipovec č. 1/2019 o  postupe pri zadávaní zákazky podľa § 1 ods. 14, 

zákazky s nízkou hodnotou podľa § 117  zákona č. 343/2015 Z. z. o verejnom obstarávaní a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov (ďalej len „ZVO“) na  dodanie tovaru, poskytnutie služieb alebo 

uskutočnenie stavebných prác, uskutočniť príslušné verejné obstarávanie.  

Výsledok ceny verejného obstarávania bude konečnou cenou pri komponovaní zmluvy o dielo.  

Starosta otvoril rozpravu k tomuto bodu.  

Poslankyňa Ing. Petrášková a poslanec Ing. Hájka navrhli, aby stojiská, kde budú umiestnené aj 

kontajnery na papier, celkovo v počte 5,  boli prestrešené, aby nedochádzalo k znehodnoteniu 

vyhodeného papiera pod vplyvom poveternostných podmienok, ktorý sa potom nedá recyklovať. 

Zároveň Ing. Petrášková navrhla, aby celé dielo zhotovil jeden dodávateľ.  

Starosta zistí predbežné možnosti ako by sa to dalo vyriešiť technicky aj materiálovo. Poslanci tiež 

prisľúbili hľadať možnosti a ďalšie návrhy a nápady sa prerokujú na nasledujúcom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva.  

10.          Žiadosti, sťažnosti, podnety občanov  

11.   Diskusia 

12.         Rôzne  

Predsedajúci požiadal predsedníčku ústrednej inventarizačnej komisie (UIK) p. Ing. Hlinkovú, aby 

prítomných oboznámila so Zápisnicou UIK k vykonanej fyzickej inventúre hmotného majetku, záväzkov, 

rozdielu majetku a záväzkov k 31.12.2020 (príloha č. 4. tejto zápisnice). V podanej správe sú 

zhodnotené výsledky z vykonania fyzickej inventúry v jednotlivých objektoch inventarizácie, ktoré boli 

porovnané s účtovným stavom majetku. 

1. Predsedníčka UIK Ing. Hlinková predniesla Správu UIK o výsledku fyzickej  inventúry hmotného 

majetku, záväzkov, rozdielu majetku a záväzkov k 31.12.2020 a tiež o výsledku s vykonaním dokladovej 

inventúry.  

Predsedajúci otvoril rozpravu k tomuto bodu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. Predsedajúci dal o návrhu 
hlasovať.  
 

Hlasovanie o návrhu uznesenia: prítomnosť poslancov 6/4 kvórum: 

Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

za 6 p. Danica Dedíková, Ing. Ján Hájka, Mgr. Alena Dibalová, p. 
Paulína Brachňáková, p. Ján Šimek, Ing. Dana Petrášková  

proti 0                 XXX 

zdržal sa hlasovania 0                 XXX 

nehlasoval 0              XXX 
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Návrh bol prijatý.  

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné:  

Uznesenie č. 12/2021 

Obecné zastupiteľstvo Lipovec 

a) berie na vedomie  

Správu UIK o výsledku fyzickej inventúry za rok 2020.  

 

b) schvaľuje 

vyradenie majetku v hodnote 6 366,24 €  

 

2. Poslanci otvorili rozpravu na základe obhliadok k miestu vybudovania multifunkčného ihriska. 

Starosta pripomenul, že pôvodný plán, na ktorý je vypracovaná projektová dokumentácia je realizácia 

v časti pri futbalovom ihrisku. Vzhľadom k tomu, že táto časť bola viackrát zatopená, existuje riziko 

ohrozenia tejto investície. Technicky musí byť riešené tak, aby bola stavba výškovo prispôsobená tak, 

aby nedošlo k poškodeniu diela.  Starosta informoval poslancov, že požiadal Správu povodia horného 

Váhu o vypracovanie výškopisného plánu.  

Ing. Petrášková navrhuje, ako druhú alternatívu, riešiť výstavbu multifunkčného ihriska v časti pod 

kultúrnym domom, kde sa toho času nachádza park.  Jednalo by sa o multifunkčné ihrisko o rozmeroch 

ako je v pôvodných projektoch cca 40 x 20 m. K takémuto návrhu sa priklonila aj poslankyňa Mgr. Alena 

Dibalová, ktorá tiež uviedla že takéto ihrisko by bolo dobré situovať v centrálnej časti obce, ale najmä je 

potrebné dbať na bezpečnosť detí, ktoré by v tomto prípade neprechádzali cez frekventovanú hlavnú 

cestu.   

Poslanec Ing. Hájka ponúkol, že zameria,  či by sa multifunkčné ihrisko rozmerovo zmestilo do vyššie 

spomínaného priestoru.   

Poslanec Ing. Hájka navrhol ďalšiu možnosť výstavby ihriska v novej časti Breziny.  

Poslankyňa p. Paulína Brachňáková v debate o umiestnení stavby - multifunkčné ihrisko navrhla, aby sa 

toto realizovalo v časti Pod Kanálom, ako bol pôvodný návrh, prípadne ako druhú vhodnú alternatívu 

uprednostňuje časť  - Breziny  

Starosta aj poslanci skúsia preveriť s projektantami možné riešenia, dôkladne sa zvážia všetky 

alternatívy, aby sa našlo ideálne riešenie, s ohľadom na bezpečnosť, vhodný prístup, predchádzanie 

vandalizmu.  

Pre riešenie bezpečnosti starosta navrhuje, aby sa investícia urobila v postupných krokoch a to:  

 – vybudovanie chodníkov a prístupov k športovému areálu, a až následne riešiť vybudovanie 

samotného ihriska tak, aby deti a návštevníci už mali bezpečný prístup do časti športovísk.  

-  následne s projektom ihriska riešiť chodník už z ul. Pod kanálom k samotnému ihrisku, kde je 

potrebné spevniť chodník, vybudovať zábradlie a osvetlenie v prípade že by sa išlo podľa pôvodného 

zámeru.  
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Po zistení všetkých potrebných podkladov budú poskytnuté verejnosti, aby bolo možné vyjadriť sa  

k pripravovanému zámeru investície.  

Slovo dostala poslankyňa p. Danica Dedíková, predsedníčka ekonomickej komisie a informovala 

prítomných o rokovaní zo zasadnutia ekonomickej komisie. Prerokovávala sa plánovaná investícia – 

vybudovanie parkoviska pri MŠ, a prípravné práce na projekte – rekonštrukcia KD.  

 

13.     Záver  

 

Starosta poďakoval prítomným za účasť a  obecné zastupiteľstvo ukončil o 19.30 hod.  

 

Ďakujem za účasť 

 

 

 

PhDr. Jozef Mada 

starosta obce 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Ing. Dana Petrášková                                       ___________________________ 

 

p. Paulína Brachňáková                        ____________________________ 

 

 

Zapísala:  

Beáta Belicová                                        ____________________________ 
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